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 Keskustellaan ajankohtaisista asioista. 
 

 
Päätös Kemiläisten Vanhusten Asuntosäätiön Pruntsin tilanne 

Huoneistoihin haku käynnissä ja hakemuksia on jo tullutkin. Etusijalla 
hakijoissa vanhoista Pruntsin kiinteistöistä muuttaneet hakijat. Hakijoiden 
tulee täyttää ARA:n vaatimukset. Vuokrataso kiinteistöissä on maltillinen. 
Hakemuksia saa Huoneistokeskus Oy:stä tai Retta Oy:n toimistosta. 
Hakemukset palautettava 15.12.2022 mennessä Huoneistokeskuksen 
toimistoon tai Raimo Pohjaselle. Valinnat hakijoista tehdään 19.12.2022. 
Rakennukset ovat valmistumassa aikataulun mukaan tammikuun lopussa. 
Kohteiden värimaailmaan ja esteettömyyteen on rakennusvaiheessa 
kiinnitetty erityistä huomiota. 
 
Yhdessä ry:n toimitilojen rahoitusongelmat  
Yhdessä ry on Kemiläinen yhdistys jolla on 174 jäsentä. Edellisessä 
kuussa toimitiloissa oli noin 400 käyntiä ja kävijöitä oli 98. Yhdistys 
järjestää toimintaa jopa 7 päivänä viikossa. Yhdistys on aikaisemmin 
saanut kaupungilta avustusta joka nyt uhkaa loppua. Yhdistyksen 
edustajilla on kaupunginjohtajan kanssa maanantaina palaveri miten asia 
saataisiin ratkaistua. Tilatyöryhmä on kartoittanut muita mahdollisia tiloja 
yhdistyksen toiminnalle. 
 
Yhteistapahtuman tilanne 
Yhteistapahtuman tilannekatsaus. Tarkoituksena järjestää ainakin 
vammaisneuvoston, vanhusneuvoston, muistiyhdistyksen keminseudun 
kuulon kanssa tapahtuma, jossa päättäjille ja viranhaltijoille esitellään 
vammaisten haasteita liikkumisen ja toimimisen kanssa. Tapahtuma 
tullaan järjestämään joskus ensi vuonna. 
 
Seuraava kokous 26.1.2023 klo.10:00. 


